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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat Defensie wederom teleurstelt bij het CAO-overleg (ingezonden 
19 april 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de inzet van Defensie wederom teleurstelt 
bij het cao-overleg?1 

Vraag 2
Bent u bekend met het feit dat Defensie de vakbonden verplicht om het 
cao-voorstel van Defensie geheim te houden, terwijl de vakbonden het 
cao-voorstel willen vrijgeven? 

Vraag 3
Kunt u aangeven waarom Defensie het cao-voorstel geheim wil houden? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de Kamer en het Defensiepersoneel gebaat zijn bij een 
sterke informatievoorziening, vooral nu Defensie kampt met grote problemen, 
u en de Minister dramatisch scoorden bij de BNR-enquête en de Defensienota 
2018 pleit voor een transparante en zichtbare organisatie? Zo ja, kunt u 
aangeven wat u gaat doen om de Kamer en het Defensiepersoneel openheid 
van zaken te geven over het cao-voorstel? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Schaamt u zich niet dat u het Defensiepersoneel voortdurend in de kou laat 
staan en in onzekerheid laat verkeren over zijn arbeidsvoorwaarden, terwijl er 
al ontzettend veel onzekerheid bestaat over ongezonde arbeidsomstandighe-
den, slecht materieel, vreselijke gewelds-en misbruikincidenten en onhygiëni-
sche kazernes?

1 https://www.vbm.info/nieuws/item/3673-inzet-defensie-stelt-teleur.html

 
 
 
 
kv-tk-2019Z08233
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


